
Rakennusinsinöörikilta ry PÖYTÄKIRJA Raadin kokous 18/2020 

Aika: 5.8.2020 
 
Paikka: Kylän olohuone, Jämeräntaival 5 
 
Läsnä: Laura Aalto (puheenjohtaja) Fanni Mattsson (S6.2) 

Eino Yrjänäinen (sihteeri) Sampo Sainio 
Lotta Lassila (S6.2) Kristofer Mäkinen (S6.2) 
Rita Raulo (S7.1) Eetu Kotiranta 
Lassi Mäkelä (P8.1) Mikko Tiili 
Teemu Kanniainen Janne Suominen 
 
S/P = saapui/poistui kohdassa 

 
1 KOKOUKSEN AVAUS 
 1.1. Aalto avasi kokouksen ajassa 16:30. 
 
2 KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3 ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 
3.2. Mäkelän menon takia raha-asiat käytiin jo kohtien 7 ja 8 välissä. 

 
4 EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 
5 ILMOITUSASIAT                                  

5.1. Kylän huoneen kestovaraus 
Yrjänäinen ehdotti, että tehtäisiin kestovaraus kylän olohuoneelle 
vakiokokouksia varten.      

                                                                
6 JÄSENASIAT 

6.1. Uusien jäsenien hyväksyminen 
Kesän aikana jäsenyyttä oli hakenut Silva Robbins, Heidi Heliölä, Ngoc Chau, 
Tiu Soimakallio, Nella Autere ja Alina Suvanto. 
Päätös: Hyväksytään mainitut kuusi henkilöä killan jäseniksi. 

6.2. Raadin palaute 
Killan kesäpäiviä oli kehuttu suullisesti. 
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7 YLEISTÄ 
7.1. Kuulumiskierros 

Mäkelä: Minulla ei ole yhtään lomaa. 
Kotiranta: Työt loppuivat. Taistelin yläovella. 
Mattsson: Kasasin hyllyä ja myöhästyin. 
Tiili: Kela ryttyilee minulle. 
Yrjänäinen: Olin koripalloturnauksessa. 
Kanniainen: Liikennemerkkien lukeminen on vaikeaa. 
Sainio: Stressaa kandityö ja orientaatioviikko. 
Lassila: En virkisty virkistyksistä. 
Mäkinen: Ei kohokohtia 
Suominen: Kandityöni on edistynyt merkittävästi. 
Aalto: Tänään on ollut kiva päivä. 
Raulo: Odotan koulun alkua. 

7.2. Menneet tapahtumat 
Raadin kesäpäivät 

Sää ja puitteet olivat kohdillaan. 
Afterit kiltiksellä 

Saatiin hyvää palautetta. 
Killan kesäpäivät 

Tapahtuma oli onnistunut ja saatiin osallistujilta kiitoksia. Aamupala oli 
upeaa. 

7.3. Wappusimulaattori 
Käytiin läpi killan tapahtumia viikon 35 Wappusimulaattorissa. 

Torstaina Wappusimat ja Raksarock 
Lauantaina kesäkisat ja -päättärit 
Sunnuntaina Ullikselle 

7.4. Aalto Afterparty ja Lakinlaskijaiset 
Orientaatioviikon Aalto Afterparty järjestetään Apollo-yökerhossa. 
Lakinlaskijaiset järjestettänee Apollossa tai Dipolissa. 
Keskusteltiin ideasta järjestää vaihtoehtoisia juhlia Smökissä, jonne killalla on 
tilavaraus molemmille ajankohdille. 
Epäiltiin riittääkö resurssit järjestää Afterpartyn kanssa kilpaileva tapahtuma. 

7.5. Koronan vaikutukset 
Syksyn tapahtumat ja toimintatavat 

Koronatoimenpiteet 
Keskusteltiin valitsevan tilanteen aiheuttamista 
varotoimenpiteistä. Aalto on laatinut ohjeistuksen driveen, 
miten toimia ennen ja jälkeen tapahtuman, sekäa tapahtuman 
aikana, jotta varmistetaan osallistujille ja järjestäjille turvallinen 
tapahtuma. Jatketaan tilanteen seuraamista aktiivisesti, 
erityisesti miten mahdollinen maskisuositus tulee 
vaikuttamaan. 

Osallistumisrajoitukset 
AYY:n lomake osallistujamäärästä on täytettävä 14 vrk ennen 
tapahtumaa. 
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7.6. Aallon kulunhallinnan muutosprojekti 
Aalto päivitti tietojaan Aalto-yliopiston käynnissä olevaan 
kulunhallintamuutosprojektiin. On mahdollista, ettei muutos tule vaikuttamaan 
ainakaan vielä kiltahuoneeseen, sillä käytössä on fyysiset avaimet. 

7.7. Pakettiauton hankinta killalle 
Sainio esitteli pakettiauton hankintaan liittyviä asioita. 
Oli ajateltu alle kymmenvuotista, noin 10 000 euron hintaista autoa, jolla on 
ajettu korkeintaan 200 000 km. 
Sovittiin, että Sainio ja Mäkinen jatkavat tarkempien kustannussuunitelmien 
tekoa, jotta aihe voidaan mahdollisesti viedä eteenpäin killan kokouksen 
hyväksyttäväksi. 

7.8. Kultaisen ansiomerkin työryhmä 
Keskusteltiin ideoista, ketä ansiomerkin valintaryhmään voisi valita. 

7.9. Raativideo 
Video kuvattiin raadin kesäpäivillä. Yrjänäinen koittaa saada asian alulle. 

7.10. Toimarimerkki 
Yrjänäinen koittaa aktivoida killan graafikoita ideansa toteuttamisessa. 

7.11. Killan ylimääräinen kokous 
Keskusteltiin tarpeesta järjestää syksyllä ylimääräinen killan kokous liittyen 
killan lisätalousarvion hyväksyntään. Lisäksi esityslistaan voisi lisätä 
mahdollisesti ehdotuksent liittyen pakettiauton hankintaan. Aalto ehdotti 
alustavasti päiväksi 26.8. 

7.12. Nettisivujen päivityksen viimeistely 
Pajapäivältä jäi jotain asioita to do -listan kohtia hoitamatta. 
Kanniainen pitää huolen, että kaikki kohdat hoidetaan. 

7.13. Prodekon ulkoilmaleffat 
Kaikki Otaniemen killat oli kutsuttu Prodekon ulkoilmaleffoihin 19. ja 20.8. 
Osallistuminen sai kannatusta. 
Mäkinen tekee äänestyksen raatilaisten käytettävyydestä. 

 
8 SISÄASIAINTOIMIKUNTA 

8.1. Syyshermanni 
Kyseessä on vuosijuhlan että puolivuosijuhlan yhdistelmä. 
Puitteet ovat hienot, mutta kokoluokka perinteisiä vuosijuhlia pienempi. 
Tapahtuma on tarkoitettu kiltalaisille. 

8.2. Kaukkarit 
Ideana on ottaa myös ulkotilaa käyttöön. 
Tapahtuman kapasiteetti on 400, joista sisään päästetään samanaikaisesti 
enintään 180 koronarajoitusten vuoksi. 
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9 YRITYSSUHDETOIMIKUNTA  
9.1. ENG-festivaali 

Ehdotettuja päivämääriä tapahtumalla oli 29.9. ; 2.10. ; 5.10. ; 6.10. ; 12.10. 
14.10. , joista viimeinen ja kolmanneksi viimeinen sopisivat parhaiten. 

9.2. Kannatusjäsenet 
Kannatusjäseniä pyritään hankkimaan lisätalousarvion mukaisesti 20. 
Tällähetkellä sopimuksia on 17. 

9.3. Haalareiden toimitus 
Haalarien pitäisi saapua hyvin ennen syyskuuta. 

9.4. .Weladon hankinta 
Keskusteltiin Weladon hankintayhteistyöstä. Pakettiauton sponsorointia 
pidettiin hyvänä vaihtoehtona. 

9.5. RIL raportin päivitys 
Raulo muistutteli orientaatioviikon tapahtumien dokumentaatiosta. 

 
10 OPINTOTOIMIKUNTA 

10.1. Ei esille nousseita asioita 
 
11 FUKSITOIMIKUNTA 

11.1. Ei esille nousseita asioita 
 

12 ULKOASIAINTOIMIKUNTA 
12.1. Exchange ambassador 

Tiili kertoi idesta kv-opiskelijoiden ”hallituksesta”. Idea sai alustavasti 
kannatusta. Keskusteltiin, miten mahdollinen taloudellinen tuki budjetoitaisiin. 

12.2. KV-KPP 
”Kansainvälinen Kotimaan PuoliPitkä” olisi Suomen reissu KV-opiskelijoille. 
Reissua ollaan suunniteltu järjestettävän ENGin kiltojen kesken.  
Aalto ehdotti, että Tiili selvittäisi ainakin päivämäärän tapahtumalle, jonka 
jälkeen voi alkaa suunnittelemaan toteutusta tarkemmin. 

                                      
13 RUUTISET-TOIMIKUNTA 

13.1. Ei esille nousseita asioita 
 
14 EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1. Ei esille nousseita asioita 
 
15 RAHA-ASIAT 

Korvaustositteiden hyväksyntä 
Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat korvaustositteet. 

 
16 TIEDOTUS 

16.1. Ei esille nousseita asioita 
 
17 AYY 

17.1. Ei esille nousseita asioita 
                                     
18 MAIK JA AA-KERHOT 

18.1. MAIK-varaslähtö 
Keskusteltiin varaslähdöstä. Tapahtumaan on ilmoittautunut jo 25 fuksia. 
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19 RIL JA TEK 
19.1. Ei esille nousseita asioita 

 
20 M.E.T.A 

20.1. Julkkumyynnin yhdistysdiilin voiton lahjakortin käyttökohde 
Hyviä ideoita olivat muun muassa objektiivi kameraan, pihapelit, JBL-kaiutin, 
Playstation 5, ja VR-lasit 

 
21 SEURAAVA KOKOUS 

21.1. Seuraava kokous järjestettänee viikolla 35. 
 
22 KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

22.1. Aalto päätti kokouksen ajassa 18:39. 
 
 
 
 
 
VAKUUDEKSI 

 

 
 

 
 Laura Aalto Eino Yrjänäinen 

 
 puheenjohtaja sihteeri 
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